


تقرير عن سوق المباركية بالانجليزي للصف الخامس الابتدائي
يحظى سوق المباركية بأهميّة كبيرة كنايةً عن الحُضور التاريخي وعن الرّمزيّة الواسعة التي تحملها تفاصيل سوق المباركة، وفي ذلك نتعرف على تقرير مفصّل للصف الخامس:
المقدمة
The Mubarakiya Market is one of the most prominent popular markets in the State of Kuwait, which is receiving great attention and symbolism, due to the long historical extension that was with the year 1897 AD, and the Mubarakiya market grew up after Sheikh Mubarak Al -Sabah ordered the adoption of a special shop to listen to the complaints of citizens and their suggestions in the Qibla region, Then the Foundation developed until it became an official court, and the merchants gathered from it everywhere to exchange goods with the goods coming from the port, then the matter developed until it became an official market for all the people of Kuwait and the destination of all trading from the Arab Gulf region.
الترجمة: يُعتبر سوق المباركية أحد أبرز الأسواق الشّعبية في دولة الكويت والتي تحظى باهتمام ورمزيّة كبيرة، وذلك بسبب الامتداد التاريخي الطّويل الذين كان مع العام 1897 م، وقد نشأ سوق المباركيّة بعد أن أمر الشّيخ مبارك الصّباح باعتماد دكّان خاص للاستماع إلى شكاوى المُواطنين واقتراحاتهم في منطقة القبلة، ثمّ تطوّرت المؤسسة حتّى صارت محكمة رسميّة، فتجمّع حولها التّجار من كلّ مكان لتبادل البضائع مع البضاعة القادمة من الميناء، ثمّ تطوّر الأمر حتّى صار سوقًا رسميًا لجميع أهل الكويت ومقصدًا لجميع التّجار من منطقة الخليج العربي.
العرض
The importance of the Mubarakiya market starts from turning it into a destination for tourists from everywhere, after the court was converted into a museum that contains personal holdings of Sheikh Mubarak Al -Sabah, and the market was named by this name to confirm its bounty, where the tourists enjoy the popular atmosphere of the market, and all products, goods and materials The food he wants.
الترجمة: تنطلق أهميّة سوق المباركية من تحّولّه إلى مقصد للسيّاح من كلّ مكان، وذلك بعد أن تمّ تحويل المحكمة إلى متحف يحتوي على مقتنيات شخصيّة للشيخ مبارك الصّباح، وقد تمّ تسمية السّوق بهذا الاسم للتأكيد على فضله، حيث يتمتّع السّائح بالأجواء الشّعبيّة للسوق، وكافّة المنتجات والسّلع والمواد الغذائيّة التي يرغب الشّخص بها.
There are many sub -markets in the Mubarakiya market that sells different products, as it contains a special market for selling dates, a market for selling clothing for both men and women, and on a market for sea and fish products, the gold market and other markets that meet all the needs, therefore It is a place to attract tourists of different nationalities to visit Kuwait.
الترجمة: يُوجد في سوق المباركيّة العديد من الأسواق الفرعيّة التي تقوم على بيع المُنتجات المختلفة، حيث يحتوي على سوق خاص لبيع التمر، وعلى سوق لبيع الألبسة لكل من الرجال والنساء، وعلى سوق خاص بمنتجات البحر والأسماك، وسوق الذّهب وغيرها من الأسواق التي تلبّي كافّة الاحتياجات، ولذلك يُعتبر مكانًا لجذب السّياح من مختلف الجنسيات لزيارة الكويت.
الخاتمة 
The Kuwaiti government has taken care of the Mubarakiya market throughout the ages due to the value of the historical market and due to the importance of the activities that are based on attracting tourists from different countries of the world, which is evidence of Kuwait's historical presence, and emphasizing the adherence to heritage, while preserving the civilizational nature of these buildings and those ancient professions, which started More than 125 years ago, as well as to emphasize the gratitude of Sheikh Mubarak Al -Sabah, who is considered the builder of the market.
الترجمة: اهتمت الحكومة الكويتية بسوق المباركيّة على مرّ العُصور نظرًا لقيمة السّوق التاريخيّة ونظرًا لأهميّة الفعاليات التي تقوم على جذب السيّاح من مُختلف دول العالم، وهو دليل على حُضور الكويت التاريخي، والتأكيد على التمسّك بالتراث ، مع الحفاظ على الطّابع الحضاري لتلك الأبنية وتلك المِهن القديمة، التي بدأت قبل ما يزيد عن 125 عام، وكذلك للتأكيد على الامتنان للشيخ مبارك الصباح الذي يُعتبر باني السّوق.



